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Medlemsbrev nr. 2-2024 

Velkommen til feiring den 30. 

november 2024 

Kjære medlemmer! 

28. november er jubileumsdagen for 

folkeavstemminga i 1994. For 30 år sia sa et 

flertall nei til medlemskap i den europeiske 

unionen. Dette vil vi feire! Vi ønsker dere 

velkommen til samvær i Røde Kors-lokalet 

på Sortland (Vesteråls- gata nedafor 

Rådhuset) lørdag 30. november kl. 13.30. Vi 

serverer gløgg, kaffe og kaker. Lødingen 

stiller med gitar. De av dere som deltok i 

folkeavstemmingene, er hjertelig velkommen 

til å fortelle om det.   

Fortsatt sier majoriteten NEI! Det er 52 år sia 

folkeavstemminga i 1972. Stadig flere ser at 

en gjensidig handelsavtale gagner oss bedre 

enn EØS-avtalen som ikke lenger er den 

avtalen Stortinget sa ja til i 1992, men som gir 

oss det lovverket vi har sagt nei til. EU har 

også forandra seg og blitt en stor og 

tungrodd mastodont som effektiviserer seg 

ved å overføre myndighet på sentrale 

områder, som helse, energi, jernbane mm, til 

enerådende byråer. Lettvint for 

kommisjonen, men tilbakegang for 

demokratiet. 

I 2024 har vi ikke vært så aktive som vi burde 

ha vært. Det er vanskeligere å få innleggene 

våre i media. De av dere som er på facebook, 

har kanskje lest ytringer på «Stopp Acer», 

som skrives av lederen for Nordland Nei til 

EU. Gi gjerne tommel opp til ytringene 

hans😊. Lokalt har vi stått på stand, vi har 

møtt fylkestingsmedlemmene med 

faktaarket vårt om Fornybardirektivet da de 

ankom Kulturfabrikken til møte i oktober, og 

vi har hatt et åpent møte om EØS og det 

handlingsrommet som ligger i avtalen,  

 

men som politikerne, kommunalt på fylket og 

sentralt ikke bruker. Ikke minst ville vi 

formidle om EUs energi- politikk.  

På jubileumsmøtet tar vi oss noen minutter 

og snakker om Fornybardirektivet, møtets 

lille alvors-sekvens. Frode Bygdnes, fortsatt 

vesteråling, leder an i en diskusjon om det.  

Men viktigst i jubileumstreffet er praten oss 

imellom. Vi i styret hører gjerne hvordan 

dere vil vi skal drive laget. Alle ideer og 

innspill ønskes velkommen. Bare slik er vi et 

levende lag. 

VELKOMMEN TIL 

JUBILEUMSSLABBERAS! 

Hilsen styret: John Helmersen, Arnold Jensen, 

Mattis Mathisen, Evar Kristiansen, John Marius 

Johnsen, Stian Andre Hamsund, Grethe Olsen, 

Andreas Hjelle og Freydis Finnseth Jensen.  

-oOo- 

Foto fra møtet på Straume Samfunnshus, 
Bø i Vesterålen, 30. oktober. 

Trygve 

Tamburstuen 

holdt et 

glitrende 

foredrag om 

energi-

politikk. 

 

 

 

 

 

Noen av de 

frammøtte 

på møtet, 

der Arne 

Hole var 

møteleder. 


